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To: 5.1.2e @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e @minvws.nl]; IEEE) IEEEEN @minvws.ni]
From: 512e 5.12e )
Sent: Sun 3/20/2022 9:15:13 PM

Subject: RE: nota over de long covid-regeling

Received: Sun 3/20/2022 9:15:14 PM

Hol XEdat klopt. Daarbij willen we ons richten op diegenen die langdurig ziek zijn door langdurige klachten na covid.

En dat is het niet te controleren element uit de bedoeling van deze regeling.
Tk zag dat jij morgen ook op kantoor bent, laten we kijken of we elkaar tussendoor even hierover kummen spreken.
Tot morgen!

van:[EIENEXE0 winvws.ol>
Datum: zondag 20 mit. 2022 9:07 PM

5.1.2e 5.1.2e minvws.nl=

Kopie: 5.1.2e ) @minvws.nl>,BEERJER minvws.nl>
Onderwerp: RE: nota over de long covid-regeling

Graag ff bespreken, [JEXEZ. De regeling gaat toch om impuls tot herstel en re-integratie die werkgevers doen? Dus mi zou

dat controleerbaar dienen te zijn. Ff over hebben?

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

an: BEEFY -BEES0 ninvws ol
Datum: vrijdag 18 mrt. 2022 5:36 PM

Aan:

Kopie: A. minvws.nl>,BEEJE @minvws.nl>
Onderwerp: nota over de long covid-regeling

Na het startgesprek vorige week met DUS-i, WJZ, SZW en MEVA ben ik 0.a. bezig met het opstellen van de startnota t.b.v.

bespreking in het ECS. Bij de startnota moet ook een risicoanalyse. Het gesprek dat ik eerder deze week met SRF-ERRCRRLIRe 0

EE over die risicoanalyse had, was aanleiding om een (concept-)nota op te stellen — die zit bij deze mail. We lopen tegen een

met de bonus-regeling vergelijkbaar rechtmatigheidsvraagstuk aan. Issue is dat we niet kunnen vaststellen of subsidie is verleend

voor de loondoorbetaling aan een zorgmedewerker die langdurig ziek is door post-COVID-klachten. Daardoor zal het oordeel dat

sprake is van een rechtmatig uitgevoerde regeling naar verwachting niet worden verkregen. Na overleg met fsBFER heb ik een nota

opgesteld met daarin een voorstel voor een oplossing — ik heb deze nog niet met WJZ en FEZ afgestemd. Ik hoor graag eerst jouw

reactie op de nota.

Goed weekend,

5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van VWS, directie MEVA


